

錦田公立蒙養學校通函 No: 058/2018

敬啟者:

誠邀參加「錦想·錦創聯校遊藝會暨《友·錦·動》市集」

本校現與香港聖公會聖約瑟堂、聖公會聖約瑟堂暨社會服務中心、地區組織及區內四間學校（包括：八鄉中心小學、通德學校、聖公會聖約瑟小學、聖公會聖約瑟堂幼稚園）成立「地區服務發展小組」，關注本區學生及家庭發展需要；為有效聯繫地區不同組織及提升居民對社區之歸屬感，我們特意舉行錦想·錦創聯校遊藝會暨《友·錦·動》市集，透過提供平台，為參與的學校、機構、手作人、農民提供一個互動交流及對外推廣的機會，把創意和生活拉近。活動當天將有 30 多個來自不同界別的人士（包括：農民、手作人、長者、兒童、少數族裔等）參與市集攤檔，來自五間小學及幼稚園學生之遊藝表演，正向教育工作坊及家庭活動等，盼望活動能突顯地區特色之餘，亦在社區推廣共融、互相欣賞及尊重的正面訊息。

現誠邀閣下出席當天的活動，一同分享歡樂，並支持各參加者之成果，詳情如下：

日期：2018 年 12 月 1 日（星期六）

地點：聖公會聖約瑟堂（地址：元朗錦田吳家村 83A）

各活動內容：

時間	內容	備註
上午 11 時至下午 5 時正	市集	自由參加
下午 1 時至 2 時正	啟動禮及學校匯演	自由參加
下午 2 時半至 4 時正	正向教育工作坊（備有托兒服務）	須預先報名

交通安排：當日不設停車場車位，建議駕駛人士可將車輛停泊於本中心附近停車場；

活動當天 11:00-12:00 及 14:00-16:30 備有專車，於錦上路西鐵站 D 出口接載嘉賓往會場，每 20 分鐘一班。

請各位家長於 2018 年 11 月 19 日（星期一）簽覆回條交予班主任。如有任何查詢，歡迎於辦公時間，逢星期二至六，上午十時至下午六時，致電聖公會聖約瑟堂暨社會服務中心與職員聯絡（電話：2488 6786）。

此致

貴家長



校長劉強謹啟

二零一八年十一月十五日



回條（請在適當 位置內加 號）（通函 No. : 058/2018）

頃接 11 月 15 日來函，本人已知悉「錦想·錦創聯校遊藝會暨《友·錦·動》市集」活動事宜，就正向教育工作坊：

本家庭將參加，人數如下：家長___名；本校學生___名；須參加托兒服務（3-6 歲）子女___名

本家庭未克參加

此覆

錦田公立蒙養學校校長

學生姓名：_____（ ）班別：_____

家長/監護人姓名：_____

家長/監護人簽署：_____

聯絡電話：_____

日期：2018 年 11 月 _____ 日

備註：請於 2018 年 11 月 19 日（星期一）把回條交予班主任

Kam Tin Mung Yeung Public School
Notice (No : 058/2018)

15.11.2018

Invitation to Participate in Joint School Carnival and Kam Tin Friendly Market

Dear Parents/Guardians,

Our school is now associated with Hong Kong SKH St. Joseph's Church, SKH St. Joseph's Church & Social Centre, the regional organizations and four schools in Kam Tin district (including: Pat Heung Central Primary School, Tung Tak School, SKH St. Joseph's Primary School and SKH St Joseph's Church Kindergarten) to establish the Regional Service Development Team which is mainly concerned about the needs of students and families in this district. In order to connect with different organizations in this district effectively and enhance the sense of belonging of the residents to the community, we are going to organize a joint school carnival and Kam Tin Friendly Market. Through the establishment of platforms, interactive and external promotion opportunities can be provided for participating schools, institutions, craft-makers and farmers, bringing creativity and life closer. On the day of the event, more than 30 people from different sectors (including farmers, craft-makers, the elderly, children and ethnic minorities etc.) will participate in the market stalls. There will be different performances from five primary schools and kindergarten students, 'Positive Educational Workshop' and family activities etc. We hope that the activities will highlight the regional characteristics and promote positive messages of inclusiveness, mutual appreciation and respect in the community.

We sincerely invite you to attend the event, share the joy together and support the success of the participants. The details are as follows:

Date : 1st December, 2018 (Saturday)

Venue : SKH St. Joseph's Church (Address: 83A, Ng Ka Tsuen, Kam Tin, Yuen Long)

Events :

Time	Details	Remarks
11:00 am – 5:00 pm	Market	Free participation
1:00 pm – 2:00 pm	Opening ceremony & School performances	Free participation
2:30 pm – 4:00 pm	Positive Educational Workshop (Child care services will be provided)	Please register in advance

Transportation arrangement:

No parking space will be provided. It is recommended that drivers can park their vehicle in the parking area nearby. A coach will be provided from 11:00 to 12:00 and from 14:00 to 16:30 on the day of the event, picking up at Exit D of West Rail Station at Kam Sheung Road. The coach will be available in every 20 minutes.

Parents are requested to sign and hand in the reply slip to the class teacher on or before 19th November, 2018 (Monday). If you have any enquiries, you are welcome to contact the staff of SKH St. Joseph's Church & Social Centre at 2488 6786. The office hours are from 10:00 am to 6:00 pm (Tuesdays to Saturdays).

Yours sincerely,



Mr Lau Keung
Principal

----- ✂ ----- **Reply Slip** ----- ✂ -----



(Notice No : 058/2018)

Dear Principal,

I have read and understand the details of 'Invitation to Participate in Joint School Carnival and Kam Tin Friendly Market'

Concerning the Positive Educational Workshop,

The family will participate. The number of people is as follows:

Parent: _____ ; Students: _____;

Children who are required to participate in child care services (3-6 years old): _____

The family will not participate.

Student's name: _____ () Class: P. _____

Parent's / Guardian's name: _____

Parent's / Guardian's signature: _____

Contact Tel No. : _____

Date: 2018 (Y) _____ (M) _____ (D)

* Please hand in the reply slip to the class teacher on or before 19th November, 2018 (Monday).